
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

Aandachtspunten- en actielijst informatiebijeenkomst BV-IW  

d.d. 3 oktober 2017 
 

Onderwerp 1. Opening. 

 Berichten van verhindering zijn ontvangen van mevrouw Kadra en 

Duijsters en de heer Peterse. De voorzitter herinnert de aanwezigen 

aan de bijeenkomst op 5 oktober van de Rekenkamer Weert in het 

kader van het onderzoek burgerparticipatie. 

. 

Onderwerp 2. Spreekrecht. 

 Er is geen verzoek om spreekrecht ingekomen. 

 

Onderwerp 3. Vaststellen agenda. 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Onderwerp 

 

4. Kennisnemen aandachtspunten- en actielijst 

informatiebijeenkomst d.d. 05-09-2017. 

Aandachtspunten Van de lijst wordt kennis genomen. 

Acties  Geen. 

 

Onderwerp 

 

5. Kennisnemen van de lijsten van aan de raad gerichte 

brieven. 

Aandachtspunten Van de lijsten wordt kennis genomen. 

Acties  Geen. 

 

Onderwerp 6. Rondvraag. 

Aandachtspunten De vragen over het beëindigen van de erfgoedstichting Weert en de 

molenstichting worden ter vergadering beantwoord. 

Acties  Geen. 

 

Onderwerp 7. Opvang asielzoekers van Hornekazerne. 

Aandachtspunten Geen. 

Acties  Geen. 

 

Onderwerp 8. Vaststellen begroting 2018 van de gemeente Weert. 

Aandachtspunten De manier van behandeling van de begroting wijzigt. Er wordt 

verzocht hiermee rekening te houden. 

Acties � De volgende vragen worden schriftelijk beantwoord: 

-Pagina 37: tabel 65.000,= lagere rentekosten, moet dit niet 

650.000,= zijn? 

-Waarom staan er geen afschrijvingstermijnen bij de lijst van 

prioriteiten? 

-Bij de berekening van het weerstandsvermogen staan 2 

bestemmingsreserves, waarom staan de anderen er niet bij? 

-Solvabiliteitsratio: ondergrens 30%? 

-De rente op opgenomen kredieten neemt af van 10,9 miljoen euro 

in 2018 tot 1,7 miljoen euro in 2035. Zijn er in de toekomst geen 

kredieten meer nodig? 

-Het eigen vermogen daalt van 91 miljoen euro naar 87 miljoen 

euro. Wordt er meer uitgeven dan de gemeente Weert heeft? 

-Wat is het budgettair effect van de rente op kredieten als de rente 

de komende jaren stijgt? Wordt hier rekening mee gehouden? 

� Op de onderwijshuisvesting genoemd in de samenvatting wordt 

inhoudelijk terug gekomen in een Raadsinformatiebrief (in week 



 

 

41).  

 

Onderwerp 9. 2e tussenrapportage 2017. 

Aandachtspunten Geen. 

Acties Geen. 

 

Onderwerp 10. Kredietaanvraag museum. 

Aandachtspunten Geen. 

Acties � Geprobeerd wordt de bruikleenovereenkomst met de orde van 

Franciscanen aan de commissie beschikbaar te stellen. 

� De bijlagen worden in het Raadsinformatiesysteem aan het 

voorstel toegevoegd. 

� De volgende vragen worden schriftelijk beantwoord: 

-De vraag wat met de asbest in de kelder van het museum gebeurt. 

-De vraag hoog de risicoreserve is. 

-De vraag of de BTW aftrekbaar is. 

-De vraag over bouwinvest. 

 

Onderwerp 11. Sluiting bijeenkomst. 

 De voorzitter sluit de bijeenkomst om 20.30 uur. 

 


